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N.B. Onderstaande notulen zijn een weerslag van de in de vergadering behandelde 
punten, niet noodzakelijk in chronologische volgorde, maar meer logisch gerangschikt. 

 

Aanwezig: 

Namens de verenigingen: Frans van Lingen (HETEY), Pieter Lammerts (Nog Eentje 
Dan), Janneke Horneman en Rob de Vreng (Victoria), Jan Anneveldt (De Roemer ’41), 
Ewalt Holzhaus (Muiden), Jan van Zwieten (Excelsior), Frank van Schaik (EDO 83) 

Leden van Verdienste: Rolf Koning 

Bestuur: Bert Veldman (voorzitten/secretaris), Dominique van Andel 
(wedstrijdleider/penningmeester); afwezig: Jacques Wielandt (arbiter coördinator)  

Bericht van verhindering ontvangen van De Eik, Nieuw Diemen en ABC-Rembrandt 

 
1. Opening en mededelingen 

Om 20:38 opent Bert de vergadering en staan we stil bij de leden die ons het 
afgelopen seizoen zijn ontvallen. 
Door het vertrek van Kees Louter heeft het bestuur nu 2 vacatures: een 
secretaris (voorlopig waargenomen door Bert) en een penningmeester 
(voorlopig waargenomen door Dominique).  Bert doet een oproep aan de 
aanwezigen om op zoek te gaan naar kandidaten voor het invullen van deze 
vacatures. 
(feitelijk later in de vergadering gemeld, maar notulen-technisch handiger om 
hier te noemen, aangezien het bij diverse punten van belang is) Bert meld dat 
Sloterdijk per 1 augustus aanstaande sluit, wegens ziekte van Klaasje en de 
zware behandeling die zij daarvoor moet ondergaan.  Dit betekent dat de op 
Sloterdijk spelende verenigingen (Victoria, Excelsior, EDO 83 en HETEY) op zeer 
korte termijn op zoek moeten gaan naar een alternatieve speellocatie.  

2. Ingekomen stukken 
Geen. 

3. Notulen ALV 2023 
Bert meldt dat door het plotselinge vertrek van Kees de notulen vanuit de 
aantekeningen van Kees zijn gemaakt.  Desondanks zijn er geen opmerkingen 
of aanvullingen op de notulen. 

4. Financieel verslag/verklaring FAC  

a. In verband met de komende sluiting van Sloterdijk dient de begroting 
aangepast te worden.  In ieder geval moeten de begrote kosten van de 
teamcompetitie met € 200 verhoogd worden: dit zijn de meerkosten van 
de inmiddels gespeelde gewestelijke teamfinale, die van Sloterdijk naar 
De Startbaan moest worden verplaatst. 
Daarnaast zijn de kosten voor de PK-finales ongewis.  Als alle finales die 
eerder op Sloterdijk gepland stonden op de Startbaan moeten worden 
gehouden, dan leidt tot extra kosten van ca € 1350.  E.e.a. is natuurlijk 
erg afhankelijk van waar de verenigingen die nu op Sloterdijk spelen hun 
nieuwe onderkomen vinden, en of daar de mogelijkheid is om finales te 
organiseren. 

b. Janneke vraagt naar de mogelijkheid om toch weer een vergoeding te 
geven aan verenigingen voor het organiseren van finales.  Het wordt 
steeds moeilijker om clubleden bereid te vinden om steeds maar weer op 
te draven om een finale te helpen organiseren. 
Dominique antwoordt dat het probleem van bemensing van finales 
vooral een probleem is van deelnemers aan PK’s die wel deelnemen, 
maar die niet (voldoende) teruggeven in het tellen/schrijven bij andere 
PK’s.  Ander bezwaar is dat de kosten van PK’s nog verder oplopen, die 
dan betaald worden door alle leden, ook zij die geen PK’s spelen.  Dan is 
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naar zijn mening een verlaging van de districtscontributie eerlijker: die 
komt dan ten goede aan alle (wedstrijd)spelers. 
Bert voegt hieraan toe dat vorig jaar een breuk is gemaakt met het al te 
zeer potverteren, juist omdat de toekomst ongewis is.   
In de daarop volgende discussie wordt getracht die toekomst helder te 
krijgen, maar dat blijkt niet echt mogelijk.  Niemand weet wanneer de 
stekker uit het district getrokken zal worden (dat moet dan een besluit 
zijn van de ALV).  Beleid van dit bestuur is wel dat financiën niet de 
reden zou mogen zijn voor opheffing van het district. 

5. Arbiters en Wedstrijdzaken 
Bij afwezigheid van Jacques meldt Bert dat arbitrage naar tevredenheid loopt. 
Wat de wedstrijdzaken betreft: de door Janneke bij punt 4.b aangedragen 
knelpunten blijven een bron van zorg.  1 knelpunt wordt waarschijnlijk wel 
opgelost: gecombineerde finales zullen (waarschijnlijk) niet meer mogelijk zijn, 
waardoor het tekort aan tellers/schrijvers bij met name dubbelfinales niet meer 
(maar minder) aan de orde zullen zijn.  Ook wordt geopperd om kleinere finales 
of finales met poules te houden.  Bijkomend voordeel is dat er dan ook minder 
tafels nodig zijn.  

6. Bestuur 

Zoals eerder gemeld zijn er 2 vacatures in het bestuur.  Ondertussen proberen 
de overgebleven bestuursleden de zaken zo goed mogelijk te regelen.  Het 
huidige bestuur wil dat komend seizoen nog wel blijven doen en de vergadering 
geeft met applaus aan daar geen bezwaar tegen te hebben en décharge te 
verlenen over het afgelopen seizoen gevoerde beleid. 
Janneke stelt voor om naast de vergoeding de hele functie van official bij 
wedstrijden te schrappen.  Het bestuur neemt dit graag over.  Dit betekent dat 
voortaan de dienstdoende wedstrijdleider een wedstrijd (PK- of teamfinale) 
opent en sluit, en beslist over uitsluiten van spelers die te laat aanwezig zijn. 

7. Rondvraag 

Frans uit zijn zorgen over het voortbestaan van zijn vereniging HETEY: bij 
verhuizing zijn er altijd leden voor wie het (erg) nadelig uitpakt.  Bovendien 
hechten de leden aan hun clubavond op de donderdagavond, wat de keuze voor 
een nieuwe locatie niet eenvoudiger maakt. 
Pieter meldt dat zijn vereniging Nog Eentje Dan nieuw onderdak heeft 
gevonden bij ASSV 
Janneke vraagt hoe het staat met de aanmelding van teams.  Dominique 
antwoordt: Iets minder dan vorig seizoen. B1/B2 2/7 (was 3/7), C1/C2 3/1 (was 
5/2), C3/C4 1/3 (was 2/1).  Er is 1 half C3 team bij Excelsior, maar Janneke 
meldt dat hun C2 team ook maar half gevuld is, dus wellicht kan daar iets moois 
uit groeien. 

8. Sluiting 

Om 21:34 sluit Bert de vergadering onder dankzegging voor de aanwezigheid 
en inbreng van allen. 

 

Dominique van Andel 

notulist 


